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Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Louise Lindström, DHRS 

Susanne Grandby Klövfors, HSO 

Sirkka Husso, SRF 

Lena Huss, HSO 

Bengt Lyngbäck, HSO 

Cecilia Murray Kalderén, HSO 

Frånvarande: 

Britt Marie Färm, HSO 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Arjun Bakshi, förvaltningschef 

Niklas Malmström, administratör/sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 29 mars 2017 15:00- 16:00 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 10 maj 2017 

 

 

 

Louise Lindström    Bengt Lyngbäck 

Vice ordförande    Justerare 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström. 

§2. Dagordningen fastställdes 

 

§3. Val av ordförande 

Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Bengt Lyngbäck. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över remiss av motion (2016:125) om att låta Stockholm 

vara pilotkommun för startjobb 

AMN 2016-0386-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss om Lägesrapport av 

hållbarhetskommissionens arbete 

AMN 2017-0006-01.06 

Rådet lämnar önskemål om att i framtiden kunna få vara med i 

processen från ett tidigare skede. Rådet ser dock positivt på att 

arbetsmarknadsnämnden uppmärksammar unga med 

funktionsnedsättning och deras särskilda förutsättningar. Det är 

angeläget både att skapa kopplingar mellan skola / utbildning och 

arbetsliv och att söka nya vägar in på arbetsmarknaden. 

Serviceassistenter är ett bra exempel.  

Rådet anser att staden även bör använda exempelvis upphandlingar 

som ett medel att skapa arbeten till personer med 

funktionsnedsättningar av olika slag.  

Rådet ser vidare ett behov att utvidga matchningen mellan 

arbetsgivare och personer som står utanför arbetslivet idag. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Underlag till budget 2018 med inriktning mot 2019 och 2020 

AMN 2017-0065-01.02 

Rådet anser att det är positivt att det i underlaget till budgeten tas i 

beaktning att det finns grupper av människor som behöver särskilt 

stöd, så som människor med funktionsnedsättningar. Rådet ser 

också positivt på att förvaltningen gör inventeringar av 

tillgängligheten i förvaltningens lokaler. 

 

Rådet vill påpeka att det är viktigt att man i planer för 

kompetensförsörjning och handledarutbildningar också informerar 

kring och ökar förståelsen för funktionsnedsättningsfrågor.   

 

Anmälan av kvalitetsgarantier 2017 

AMN 2017-0061-01.02 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan några 

synpunkter.  

 

Månadsrapport för februari 2017 

AMN 2016-0316-01.02 

Rådet anser att det är positivt att förvaltningen har med delen 

”omvärld” i sin månadsrapport, i övrigt lämnade rådet inga 

synpunkter. 

§8 Lokalernas tillgänglighet 

Mycket bra att dörrknapparna i entrén öppnar dörrarna samtidigt nu. 

§9. Övriga frågor 

 

Möte med arbetsmarknadsnämndens presidium den 5 juni kl. 16:00- 

16:40 

Mötet ligger vid samma tidpunkt som ett stadsdelsmöte, rådet 

kommer att återkomma med ett konkret svar gällande tid. 

Till nästa sammanträde kommer rådet att ha sammanställt en lista 

med förslag till frågor inför mötet med arbetsmarknadsnämndens 

presidium. 

 

Serviceassistenter 

Rådet lyfter frågan gällande serviceassistentjobben och hur detta har 

utökats volymmässigt. Ett uppföljningsbesök från Lars Ahlenius 

önskas senare under året. Under diskussionen uppkom även frågan 

kring de 1000 praktikplatser som staten har utlovat, och ifall det 

finns en möjlighet för jobbtorgen att samarbeta med 

arbetsförmedlingen kring denna insats. Rådet vill gärna ge en 

uppmaning till jobbtorgen att söka kontakt med arbetsförmedlingen 

om ett samarbete i frågan.  



 Protokoll 

FHR 2017-03-29 

Sida 4 (4) 

 

 

 

 

Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

 

Förvaltningens svar: Ett besök från Lars Ahlenius kan försöka 

planeras in under året. Vad gäller praktikplatserna är det en fråga 

som ligger hos arbetsförmedlingen, rådets önskemål kommer dock 

att framföras till chefen för Jobbtorg Stockholm.  

 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 10 maj 2017, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§11. Mötet avslutades 

 


